
Styrelsemöte A6 golfveteraner 2023-10-17 
 
Plats: Komittéhuset A6 GK 
Närvarande: Kent Fälth, Gunnar Bergman, Berndt Robertsson, Göran Bäckström 
 
1) Kent Fälth öppnade mötet. 
 
2) Dagordningen godkändes 
 
3) Föregående styrelsemötes protokoll godkändes. 
 
4) Inför julfesten den 8 december konstaterade samordnade Gunnar Bergman att kostnaderna för maten stigit 
sedan förra året. Beslutades därför att höja priset från fjolårets 400 kronor till 450 kronor, fortfarande ett ”bra pris” 
med tanke på allt som ingår. 
Gunnar rapporterade att man på tisdag kommande vecka ska ha ett möte med alla ”medhjälpare” som på olika 
sätt behövs för att allt ska fungera. I stort sett handlar det om att följa det ”körschema” som finns sedan förra året 
och som visat sig fungera bra. 
Inbjudan kommer att skickas ut i slutet av oktober, och i samband med det ska också en inbjudan gå ut till de som 
blir veteraner under det kommande året. 
 
5) Ekonomin är fortsatt under god kontroll, siffrorna i dagsläget pekar mot ett nollresultat. möjligen kan det bli ett 
blygsamt underskott beroende på hur utfallet av julfesten blir. 
 
7) Den gångna golfsäsongen har fungerat bra, en stor eloge ska riktas till tävlingsansvariga Berglund/Haraldsson 
för ett som vanligt förtjänstfullt arbete med planering och genomförande av våra tävlingar. 
 
8) Det finns önskemål om att en representant från veteranerna ska ingå i den tävlingskommitté som är under 
uppbyggnad i huvudklubben. Beslutades att skicka ut några ”trevare” till medlemmar som kan tänkas vara 
intresserade av och lämpade för att ingå i denna. 
 
9) Nästa styrelsemöte planeras till den 21 november 2023, 
 
10) Under övriga frågor noterades att någon bör medverka vid ett kommande möte om  banan med klubbchef Per 
Svensson. Kent återkommer i frågan när datum för mötet blivit satt. 
Det diskuterades också kring upplägget för nästa års tävlingar, bland annat har tävlingskommittén förespråkat en 
återgång till A- och B-klass, styrelsen beslutade att till nästa styrelsemöte be tävlingskommittén inkomma med ett 
förslag på hur det i så fall ska se ut med avseende på brytpunkt mellan klasserna med mera. 
Även det nuvarande systemet ,med lubileumsgåvor diskuterades, ska vi fortsätta som tidigare, är det dags att 
trappa ner, förändra eller helt avskaffa detta. Ingen förändring kommer att ske under 2024, men det beslutades att 
ta diskussionen vidare i en större krets exempelvis vid ett tisdagsmöte och det kommande årsmötet. 
 
11) Kent Fälth avslutade styrelsemötet. 

Svara 

Vidarebefordra 

 


